

The Times, 7. Dezember 1837, S. 5, Sp. 4

The Hanover Gazette of the 2nd inst., asserts, on the authority of a letter from Göttingen of the 25th ult., that the Duke of Sussex, "so well known as the most liberal prince in England", and the Duke of Cambridge, the nearest agnates of the King of Hanover, had protested against the abrogation of the Constitution of 1833. On the 28th, a deputation of four professors left Göttingen, to go and compliment His Majesty in the name of university of that city.

Die Hannoversche Zeitung vom 2. d. M. schreibt, gestützt auf einen Brief aus Göttingen vom 25. letzten Monats, dass der Duke of Sussex, „bekannt als der liberalste Prinz Englands“, sowie der Duke of Cambridge - die nächsten Verwandten des Königs von Hannover - gegen die Aufhebung des Staatsgrundgesetzes von 1833 protestiert hätten.

Am 28. (November) verließ eine vierköpfige Deputation von Professoren Göttingen, um Seiner Majestät im Namen der Universität die Ehre zu erweisen.